


**无线蓝牙
儿童耳机**

E65

产品参数

蓝牙版本: 5.3
工作范围: 15m
喇叭直径: 2 x 40 mm
灵敏度: 82±3dB
音量限制: ≤85 dB
频率响应: 20Hz - 20KHz
阻抗: 32 ohm
电池容量: 300mAh (可充电锂电池)
充电时间: ≈2.5 H
工作时间: ≈36 H





功能说明

- 1.开机:关机状态下,长按旋钮键3秒开机,设备启动自动进入蓝牙模式,LED指示灯红蓝交替闪烁。
- 2.关机:长按旋钮键5秒关机,LED 指示灯熄灭,设备关闭。
配对超时自动关机,配对超时时间5分钟。

蓝牙模式

- 1.开机自动进入蓝牙模式,听到提示音铃声,耳机自动进入蓝牙配对模式,LED指示灯蓝红快速交替闪烁,打开智能设备的蓝牙功能,开启搜索并选择设备“E65”,配对成功后 LED指示灯蓝灯慢闪。
- 2.后续配对:开机后1秒内,会自动搜索并连接最后一次与之配对的设备。
- 3.最大音量警示音:“ Volume Max”
- 4.省电模式:匹配状态持续5分钟无任何操作,耳机自动关机。


耳机兼容性

注意事项:

此设备已按照FCC第 15 部分进行测试,并符合 B 类数字限制。这些限制旨在居住区安装中提供合理的保护,以防止有害干扰。此设备产生、使用并能辐射射频能量,如果不按照说明进行安装和使用,可能会对无线电通信造成有害干扰。然而,不能保证在特定安装中不会发生干扰。如果该设备确实对无线电或电视接收造成有害干扰(可通过关闭和打开设备来确定),则鼓励用户尝试通过以下一项或多项措施来纠正干扰:

- 重新定向或重新安置接收天线。
- 增加设备与接收器之间的距离。
- 将设备连接到与接收器所连接的电路不同的插座上。
- 请向经销商或有经验的技术人员寻求帮助。




**WIRELESS
KIDS HEADPHONES**

E65

Specifications

Bluetooth: 5.3
Working Range: 15m
Speaker Diameter: 2 x 40 mm
Sensitivity: 82±3dB
Volume limit: ≤85dB
Frequency Response: 20HZ - 20KHZ
Impedance: 32 ohm
Battery capacity: 3.7V / 300 mAh
Charging Time: ≈ 2.5 H
Working Time: ≈ 36 H
Integrated microphone and volume control
Charging cable: USB-A to USB-C, 30 cm
Designed for children
Volume at 50%



Function Description

1. Power on: Long press button for more than 3 seconds, the headphone turn on and enter Bluetooth Mode. The blue and red lights flash alternately.
2. Power off: Long press button for more than 5 seconds, the LED indicator light is off and the headphone turn off. Pairing timeout Automatically shuts down, Pairing timeout lasts 5 minutes.

Bluetooth mode

Repairing: turn off the Bluetooth function of the connected smart devices, at this time,the Bluetooth headset and the last matching device got disconnected,LED light flashed between red and blue,and enter the Bluetooth pairing mode,then turn on the Bluetooth function of the smart devices, search the device named "E65" to get connected without a password, after pairing successfully, voice prompts " Connected ", the blue LED is on and flash per 2 seconds after working.

Subsequent pairing: 1 second after powering on, it will automatically search and connect the smart device which paired last time.

Warning voice of maximum volume: " Volume Max"

Power saving mode:headset will automatically power off after pairing continuously for 5 minutes; it will cut off power supply.

LED indicator

Charging	red LED is on when charging, and blue LED is on after full charged.
Powering off	The indicator is off
Pairing	Blue and red LED flashes alternately


LED灯状态

充电状态	红灯常亮 满电:蓝灯常亮
关机提示	LED指示灯熄灭
配对状态	红蓝LED指示灯交替闪烁

按钮说明

- “ ” 长按旋钮: 开机/关机
- “ ” 单击旋钮: 接听/挂断电话, 播放/暂停音乐
- “ ” 扭动旋钮: 加/减音量
- “ ” 双击旋钮: 上一首
- “ ” 三击旋钮: 下一首

Button Function

- “ ” Long press: **Power on/Power off**
- “ ” Press 1 time large button: 
- “ ” Vol down/up: **Rotating on the left headphone**
- “ ” Next song: **Press*3 times**
- “ ” Previous song: **Press*2 times**